為何Jerusalem這個城市對於中東人與美國人來說都這麼地重要，以致於美國總統Trump都有點迫不及待把這個城市訂為以色列的首都? 雖然這項傳言在每間新聞媒體間都有著不同的說法，就目前而言，我們尚不急著去了解與爭辯。就讓我們先來了解一下Jerusalem這個城市吧!
Q: 請從下列網址中找出關於Jerusalem這城市的五條小重點來與我們分享吧!
Why does the city "Jerusalem" so important to Middle Eastern and Americans that US President Donald Trump can’t wait to recognize it as the capital of Israel? Although different kinds of buzz circulating in media, for the moment, we don’t need to understand and argue this issue in a hurry. Let's take a look at this city - "Jerusalem"!

Q: Please refer to the following website and share five points about Jerusalem with us!

在這文明的現今社會中，世界的某一角落仍然存在著不公平的奴隸制度，這真的是一件非常令人傷心的事情。你覺得報導中的這些奴隸被販賣之後，雇主可能會讓他們做那些不合理的工作? 世界上有沒有童工的情況? 童工的數量究竟有多少呢?
回答前請參閱下列網址:
Nowadays, in this civilized society, injustice of slavery still exists in some corner of the world. It is such a heartrending occurrence. In your opinion, how many unreasonable workloads employer requires of slaves after they been sold? Are there any child labour in the world? How many child labour are there?

Please refer to the following website to answer the questions.

如果你已經是一位對冰淇淋製作很有研究的學者，你想要做出怎樣的冰淇淋? 外型讓人眼睛為之一亮的冰淇淋? 還是極度好吃的冰淇淋? 又或者是超級健康的冰淇淋? 請與我們分享你心中想要製造的冰淇淋。製作過程、製作原料、額外的添加物都可以寫下來喔!
今天的CNN也報導了台灣的雙彩虹(secondary rainbow)，可否請你google尋找一下有沒有其他的照片呢? 將彩虹照片的網址PO在下方吧
If you are already a professor expert in ice-cream making, what kind of ice-cream you are going to make? An ice-cream with creative shape that makes people’s eyes light up? An extremely tasty ice-cream? Or a super healthy ice-cream? Please share an ice-cream that you want to make, including all the details about process of production, ingredients and additives.

CNN also reported the secondary rainbow in Taiwan today, please google any related photos about rainbow and post the URL of the picture below!

昨日美國加州又燃起無名的森林野火。你可否想一想，是否有更好的警示系統來提前告知住在森林附近的居民，以及附近的消防人員? 讓火災一開始發生時就能夠及時發現並及時撲滅。
今日作文: 我夢想中的冰淇淋
Yesterday, a new surge of wildfires started in the U.S. state of California again. To make people noticed and extinguish the fire immediately, could you please think about the problem that whether is there any better warning system to alert residents and firefighters nearby? 

Composition Today: My Dream Ice-cream

